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Protokół Nr 4/2024 
z posiedzenia Komisji Bezpieczeństwa Obywateli 

w dniu 26 sierpnia 2024 r.  

1. OTWARCIE OBRAD I STWIERDZENIE QUORUM. 

Posiedzenie Komisji Bezpieczeństwa Obywateli otworzył Przewodniczący Komisji, Karol 
Pawełko. Posiedzenie odbyło się wspólnie z Komisją Edukacji Publicznej. Ustalono, że 
wspólne posiedzenie poprowadzi Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa Obywateli, Karol 
Pawełko. Podczas posiedzenia obecni byli Członkowie Komisji zgodnie z listą obecności 
stanowiącą załącznik nr 1 do protokołu oraz: 

- Wojciech Pogan – Wicestarosta,  

- Edyta Jaśnikowska – Skarbnik Powiatu, 

- Beata Kwatera – Dyrektor Wydziału Edukacji,  

- Izabela Jędrzejek – Dyrektor Wydziału Zarządzania Kryzysowego.  

2. ZAPOZNANIE Z PORZĄDKIEM OBRAD. 

Przewodniczący Komisji, Karol Pawełko przedstawił porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum 

2. Zapoznanie z porządkiem obrad 

3. Przyjęcie protokołu poprzedniego posiedzenia 

4. Bezpieczeństwo na terenie szkół 

5. Przygotowanie szkół do nowego roku szkolnego 

6. Bezpieczeństwo żywności na terenie powiatu krakowskiego – informacja 
Małopolskiego Wojewódzkiego Inspektora Jakości Handlowej Artykułów Rolno 
Spożywczych 

7. Sprawy bieżące 

8. Zamknięcie obrad 

3. PRZYJĘCIE PROTOKOŁU POPRZEDNIEGO POSIEDZENIA 

Nie zgłoszono uwag ani wniosków do protokołu poprzedniego posiedzenia.  

Komisja jednogłośnie – 5 głosami za - przyjęła protokół poprzedniego posiedzenia Komisji.  
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4. BEZPIECZEŃSTWO NA TERENIE SZKÓŁ 

Beata Kwatera przedstawiła informacje na temat przygotowania szkół do podjęcia nauki po 
wakacjach. We wszystkich szkołach prowadzone są remonty. Łączna kwota przeznaczona 
na remonty to około 2 mln zł. Dyrektorzy dokładają starań, by szkoły były gotowe na 
przyjęcie uczniów. Omówiła remonty w poszczególnych szkołach. 

Wojciech Pogan przekazał informacje o ogłoszonym przetargu na wyposażenia Zespołu 
Szkół i Placówek  Oświatowych w Skale Przetarg został podzielony to na 4 części. Przedstawił 
informacje o złożonych ofertach. Poinformował, że prace modernizacyjne sali gimnastycznej 
przy Liceum Ogólnokształcącym w Skawinie nie zakończą się przed rozpoczęciem roku 
szkolnego, ze względu na konieczność wykonania prac dodatkowych wymagających 
częściowego wyłączenia sali z użytkowania na okres 2 tygodni, czego nie dało się wcześniej 
przewidzieć.  

Elżbieta Burtan uzupełniła informacje odnośnie szkoły w Skale informując, że nie uda się 
wyposażyć szkoła do 1 września. Dyrektor zapewnił, że szkoła będzie funkcjonować dopóki 
nie przyjedzie sprzęt. Poinformowała o przyczynach opóźnienia. 

5. PRZYGOTOWANIE SZKÓŁ DO NOWEGO ROKU SZKOLNEGO 

Beata Kwatera przedstawiła informacje na temat rekrutacji. Planowano utworzenie 
25 oddziałów klas pierwszych, jednak utworzono ich 22. Łącznie zrekrutowano 500 osób. 
Poinformowała, że od 1 września dochodzą obowiązki dla uczniów pochodzenia ukraińskiego, 
jak również o wakatach nauczycieli z wykształceniem zawodowym.  

6. BEZPIECZEŃSTWO ŻYWNOŚCI NA TERENIE POWIATU KRAKOWSKIEGO – INFORMACJA 

MAŁOPOLSKIEGO WOJEWÓDZKIEGO INSPEKTORA JAKOŚCI HANDLOWEJ ARTYKUŁÓW ROLNO 

SPOŻYWCZYCH 

Komisja zapoznała się z materiałem Małopolskiego Wojewódzkiego Inspektora Jakości 
Handlowej Artykułów Rolno-Spożywczych załącznik nr 2. 

7. SPRAWY BIEŻĄCE 

Nie zgłoszono.  

8. ZAMKNIĘCIE OBRAD 
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W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Komisji, Karol Pawełko zamknął 
posiedzenie Komisji Bezpieczeństwa Obywateli.  

 Przewodniczący Komisji 
 Bezpieczeństwa Obywateli 

 Karol Pawełko 

Protokołowała: Ewa Widórek 


